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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Emberi
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mikor születhetnek ismét gyermekek Várpalotán?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

A korábbi Várpalota Városi Kórház, amely néhány éve vette fel Szent Donát nevét ,
2005. évben került magánvállalkozás üzemeltetése alá, miután err ő l szóló, úgynevezett
feladatátvállalási szerz ődést írt alá az önkormányzat és a fővárosi székhelyű Palotahosp Kft,
mivel az önkormányzat finanszírozási nehézségekkel küzdött . Az üzemeltetési jogért a váro s
nem kért pénzt, ugyanakkor a működtetést átvevő cég vállalta, hogy a kórház
adósságállományából hatvanmillió forintot törleszt. Az átadás-átvételnél kiderült: az
intézmény adóssága megközelíti a százmillió forintot, így az önkormányzatnak még mintegy
30-40 millió forintot kellett előteremtenie a hitelállomány felszámolásához . A megegyezé s
értelmében az épületek továbbra is önkormányzati tulajdonban maradtak, így azok felújítás a
az önkormányzatot terhelték. Időközben ezek az ingatlanok az államhoz kerültek .

A fél évszázados múltra visszatekintő várpalotai kórház a város és a környező hat település
mintegy negyvenezer lakosát szolgálja ki . Az új üzemeltető nagy tervekkel érkezett, új
szárnyat építettek, elsősorban rehabilitációs részleg kialakítására .



Néhány évvel kés őbb, 2007-ben a kórház funkciót váltott, azóta csak krónikus, rehabilitációs ,
illetve járóbeteg-ellátó feladatokat lát el . Megszűnt a sebészet, belgyógyászat és a leginkáb b
hiányolt szülészet . Mára, a helyi lakosok véleménye szerint, a kórház elfekv ővé vált és sokan
mondják, hogy Várpalotán csak meghalni lehet, születni nem . Pedig sokan büszkék arra, hogy
születési helyként szeretett városuk van feltüntetve lakcímkártyájukon és szeretnék, h a
születendő gyermekük is elmondhatná majd, hogy Várpalotán született .

Tisztelt Miniszter Úr !

Elfogadhatatlan, hogy egy korábban valóban az emberek gyógyulását, születését szolgál ó
intézmény profittermelő céllal működjön, miközben jóval több szolgáltatásra lenne igény .
Szemmel látható, hogy a Várpalotán és a környez ő településeken él ők igényeit nem elégíti ki
a jelenlegi működés . Tisztelettel kérdezem, mit tesz a Kormány annak érdekében, hogy a
várpalotai kórházban ismét sebészet és belgyógyászat m űködjön? Mikor indulhat újra
szülészeti osztály, hogy újra születhessenek gyermekek Várpalotán ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . február 22 .

Tisztelettel :

Jobbik
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